
Oświadczenie złożone 

przez senatorów 

Stanisława Gawłowskiego i Joannę Sekułę 
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Oświadczenie skierowane do przewodniczącego Komisji Nadzoru Finansowego Jacka Jastrzębskiego 

Nasze oświadczenie jest związane z ostatnią decyzją Rady Polityki Pieniężnej o obniżeniu stóp 

procentowych aż o 0,75 punktu procentowego. Bardzo prosimy o informację i zestawienie wszystkich 

transakcji, które były przeprowadzane na opcjach walutowych. Ta decyzja spowodowała znaczące osłabienie 

złotówki. Prosta inwestycja, 1 milion zł w opcje walutowe, po 24 godzinach dawała 1 milion zł zysku. 

Chcielibyśmy wiedzieć, jakie operacje w ostatnich godzinach w tym obszarze zostały przeprowadzone. KNF 

ma obowiązek monitorowania tego typu transakcji prowadzonych przez domy maklerskie. Zakładamy, że 

Polacy chcieliby tego typu informacje uzyskać. 

Chcielibyśmy również uzyskać informacje dotyczące transakcji związanych ze spółkami Skarbu Państwa, 

których dotyczy projektowana ustawa o Narodowej Agencji Bezpieczeństwa Energetycznego. W momencie 

ogłoszenia tegoż projektu przez pana ministra Sasina także znacząco wzrosły wartości akcji spółek, 

w których zaangażowany jest Skarb Państwa. A tam jest również kapitał prywatny. Prosimy o zestawienie 

transakcji przeprowadzonych w tym okresie, sprzed podania i bezpośrednio po podaniu informacji 

o projektowanej ustawie, która dotyczy gwarancji Skarbu Państwa dla spółek energetycznych. 

I ostatnia sprawa: Elektrociepłowni „Będzin”. Jakiś czas temu została podana informacja o inwestycjach 

związanych z energetyką jądrową, z tzw. esemerami, blokami, które tak naprawdę jeszcze w żadnym miejscu 

na świecie fizycznie nie zostały zbudowane, są ciągle na etapie badawczym. Ale sama informacja podana do 

publicznej wiadomości spowodowała nadzwyczajny wzrost akcji tejże ciepłowni. Poprosimy o zestawienie 

i informacje, kto, kiedy i na jakich zasadach nabywał i zbywał akcje tejże spółki. 
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